
 
 
 
Interpellation till Anita Mattsson avseende otryggheten i 
Granängsringen 
 
Vi sverigedemokrater ser att trots ekonomiska satsningar, minigolfbanor, padelbanor, 
odlingslådor med mera, så ökar inte tryggheten på Granängsringen, snarare tvärtom. På 
Granängsringen förekommer helt öppen försäljning och bruk av narkotika under dygnets alla 
timmar. Trapphus och tvättstugor har blivit tillhåll för kriminella, och otryggheten breder ut 
sig, även dagtid. 
 
Ett flertal boende i området vittnar om den otrygghet som råder framförallt kring torget, 
men även i portuppgångar och tvättstugor. Senaste exemplet är att när någon påtalar det 
otillåtna beteendet, i detta fall narkotika i trapphuset, utsätts vederbörande för stenar 
genom sina fönster. 
 
Under valkampanjen kom ett flertal ungdomar fram till oss och undrade varför kommunen 
låter deras område förfalla. Vi kan bygga hur många rekreationsytor som helst, det spelar 
ingen roll när de kriminella tagit över området. 
 
Vi har till och med fått indikationer på att människor är beredda att starta medborgargarden, 
och det kan sluta illa om inte kommunen kan trygga sina egna invånare. 
 
Tidningen Mitti Tyresö skriver så sent som 11 mars att föräldrar inte vågar låta sina barn gå 
själva till kiosken. 
 
Därför ställer jag följande interpellation till Anita Mattsson (S): Hur kommer Anita 
Mattsson konkret att agera för att tryggheten ska återtas på Granängsringen, och vad kan vi 
räkna med för tidsaspekt? 
 
 
Ronnie Norén (SD) 
Ledamot Kommunfullmäktige 


